

Welcome to Network Church

歡迎來到網絡教會

1st Feb 2026



Photo credit: Cloe Jaiswal

Acts 2:22-36 (NIV)/和修本

How Jesus was marked out

22 “Fellow Israelites, listen to this: Jesus of Nazareth was a man accredited by God to you by miracles, wonders and signs, which God did among you through him, as you yourselves know.

24 But God raised him from the dead, freeing him from the agony of death, because it was impossible for death to keep its hold on him.

耶穌是如何被顯明出來的

22以色列人哪，你們要聽我這些話：拿撒勒人耶穌就是上帝以異能、奇事、神蹟向你們證明出來的人，這些事是上帝藉著他在你們中間施行，正如你們自己知道的。

24上帝卻將死的痛苦解除，使他復活了，因為他原不能被死拘禁。

Proof of his resurrection

23 This man was handed over to you by God's deliberate plan and foreknowledge; and you, with the help of wicked men, put him to death by nailing him to the cross.

27 because you will not abandon me to the realm of the dead, you will not let your holy one see decay.

29 "Fellow Israelites, I can tell you confidently that the patriarch David died and was buried, and his tomb is here to this day.

32 God has raised this Jesus to life, and we are all witnesses of it.

祂復活的證據

23 他既按著上帝確定的旨意和預知被交與人，你們就藉著不法之人的手把他釘在十字架上，殺了。

27 因你必不將我的靈魂撇在陰間，也不讓你的聖者見朽壞。

29「諸位弟兄，先祖大衛的事，我可以坦然地對你們說：他死了，也埋葬了，而且他的墳墓直到今日還在我們這裏。

32 這耶穌，上帝已經使他復活了，我們都是這事的見證人

Assigning power to us

33 Exalted to the right hand of God, he has received from the Father the promised Holy Spirit and has poured out what you now see and hear.

34 For David did not ascend to heaven, and yet he said, “The Lord said to my Lord: ‘Sit at my right hand

把能力賜給我們

33 他既被高舉在神的右邊，又從父領受了所應許的聖靈，就把你們現在所看見、所聽見的澆灌下來。

34 大衛並沒有升到天上，但他自己說：「主對我主說：『你坐在我的右邊，

John 14:12–14 (NIV)

Very truly I tell you, whoever believes in me will do the works I have been doing, and they will do even greater things than these, because I am going to the Father.

And I will do whatever you ask in my name, so that the Father may be glorified in the Son.

You may ask me for anything in my name, and I will do it.

約翰福音 14:12 – 14 (和修本)

我實實在在地告訴你們，我所做的工作，信我的人也要做，並且要做得比這些更大，因為我到父那裏去。

你們奉我的名無論求甚麼，我必成全，為了使父因兒子得榮耀。

你們若奉我的名向我求甚麼，我必成全

Questions

問題

Are we believing that God can still do miracles today — and that He might even work through me?

我們是否真的相信，神今天仍然會行神蹟——而且祂甚至可以透過我來做呢？

If that's true, then how do I actually take steps to walk this out in my life?

如果真是這樣，那我實際上要怎麼做，去實踐呢？

What can help me keep growing as I pursue a life that walks in the supernatural?

在信仰的路上，有什麼能幫助我在超自然的經歷中不斷成長呢？

Welcome to Network Church

歡迎來到網絡教會

1st Feb 2026



Photo credit: Cloe Jaiswal